
Referat Generalforsamling i Katrinehavens Venner  
den 18. marts 2025 

 
Tid:  kl. 1900-2000 
 
Sted:  Katrinehavens mødelokale 
 
Referent: Lotte Hjort Thomsen 
 
 
Pkt. 1 Valg af dirigent 
 • Tyge Bech blev indstillet af bestyrelsen og blev valgt til dirigent 

o Tyge konstaterede at genralforsamlingen var lovligt indkaldt og derfor 
beslutningsdygtig. 
 

Pkt. 2 Valg af referent 
 • Lotte Thomsen blev indstillet og valgt til referent 

 
Pkt. 3 Bestyrelsens beretning v/ formand Jonna Bach Christensen 
  

• Formanden Jonna Bach Christensen fik ordet og fremlagde bestyrelsens 
beretning: 

 
Jeg vil lige kort fortælle hvordan året 2024 gik i støtteforeningen Katrinehavens 
Venner. 
Vi havde generalforsamling den 18. marts, hvor vi efterfølgende konstituerede 
bestyrelsen og den blev således: 
Jeg fortsatte som formand, Lissy næstformand, Anni kasserer, Lotte referent, 
bestyrelsesmedlemmer Anette og Terese, Suppleanter Tyge og Henrik, Ajan 
medarbejderrepræsentant og revisor Henrik. 
Vi har haft 4 bestyrelsesmøder i 2024, hvor der til alle møder er lavet et referat som er 
sendt ud til alle forældre/pårørende og de kan også læses på Katrinehavens 
hjemmeside. 
Vi fik i 2024 arrangeret vores årlige sommerfest den 7. september, hvor der blev 
nedsat et udvalg på 2 som stod for at finde sponsor gaver til vores tombola.  
Vi opnåede at få og finde 200 gevinster, store som små. Dette betød at vi også fik solgt 
3200 lodder.  
The Mumes spillede i det store telt og de er bestilt til vores kommende sommerfest i 
år. Lions pølsevogn sponsorerede pølser/ brød og Luni Smil var også med på 
festpladsen. 
Ditto Toget sluttede dagen af med nogle køreture rundt om Katrinehaven og det var et 
stort hit blandt beboerne. 
Årets sommerfest bliver lørdag den 6. september. Vores mål er allerede nu er at køre 
efter samme koncept som sidste år, da vi har meget god omtale og ros for 
sommerfestens arrangement. 
Fredag den 7. juni havde vi arrangeret Fredagsrock hvor TREPAS bandet spillede 
mellem kl. 1600 og kl. 1800. Lions pølsevogn solgte pølser og brød. Der var ingen 
tilmelding, men det viste sig, at dette var et kæmpe hit og der var omkring 80 
mennesker som var kommet. 
Til sidst vil jeg gerne takke alle i bestyrelsen for alt hvad I hver især har gjort og gør og 
håber vi kan fortsætte med at gøre en forskel for Katrinehavens beboere.  
 

• Der var ingen spørgsmål til bestyrelsens beretning 



 
Pkt. 4 Foreningens regnskab og budget v/ Anni Vogntoft 
 • Foreningens regnskab 2024 og budget 2025 blev gennemgået af Anni Jensen.  

 
Pkt. 5 Fastsættelse af kontingent 
 • Bestyrelsen indstillede til at kontingentbetaling forblev uændret. Der var bred 

enighed om på generalforsamlingen, at henset det gode regnskab var 
kontingentniveauet passende, det blev derfor vedtaget. 

o Enkeltpersoner kr. 125,- 
o Virksomheder, se pkt. 6 

 
Pkt 6 Indkomne forslag 
 • Bestyrelsen fremsætter forslag om vedtægtsændring til §5, bullit 6. 

o Teksten foreslås ændret fra ”kontingentet fastsættes på 
generalforsamling indenfor 2 medlemsskaber eller virksomheder” til at 
lyde ”kontingentet fastsættes på generalforsamling for enkeltpersoner” 

▪ Bestyrelsen begrunder ændringen med at det er mange år siden 
der har været virksomheder i blandt medlemmerne og i dag 
udviser  virksomheder mere deres støtte ved, at donere gaver til 
sommerfestens tombola end at donere penge, via et medlemskab. 
Samtidig føler bestyrelsen også, at det skal være så simpelt som 
muligt. Man er altid velkommen til at støtte foreningen med 
pengebeløb ud over kontingentet, hvis dette ønskes. 

o Ændringen til vedtægterne blev vedtaget enstemmigt af 
generalforsamlingen. 

 
Pkt. 7 Valg til bestyrelse og suppleanter 
 • Følgende bestyrelsesmedlemmer var på valg til bestyrelsen: 

o Lotte Thomsen (ønsker genvalg) 
o Lissy Johansen (ønsker genvalg) 
o Terese Vogntoft (ønsker genvalg) 
o Jonna Bach Christensen (ønsker genvalg) 

• Alle bestyrelsesmedlemmer på valg blev genvalgt uden modkandidater. 
 

• Følgende stillede op til suppleanter: 
o Tyge Bech 
o Henrik Andersen 

▪ Henrik og Tyge blev valgt 
 

• Bestyrelsen består derfor af følgende medlemmer og konstituerede sig efter 
generalforsamlingen således: 

o Formand: Jonna Bach Christensen 
o Næstformand: Lissy Johansen 
o Kasserer: Anni Vogntoft Jensen 
o Referent: Lotte Thomsen 
o Bestyrelsesmedlem: Annette Højgaard Hansen 
o Bestyrelsesmedlem: Therese Vogntoft 

• Suppleanter: 
o Tyge Bech 
o Henrik Andersen 

 
• Det næste bestyrelsesmøde er den 5. maj 2025 kl. 1700. 

Pkt. 8 Valg af revisor 
 • Henrik Andersen blev genvalgt til revisor 



 
Pkt. 9 Evt. 
 • Der blev forespurgt på status på teltet. 

o Teltet er ved at blive restaureret og forventes stillet op ca 6 uger inden 
sommerfesten. 

▪ Sidste år gjorde Viborg Kommune Katrinehaven opmærksom på, 
at telte af den størrelsesorden som bruges til 
sommeraktiviteterne på Katrinehaven kræver byggetilladelse, 
hvis det er opstillet mere end 6 uger. Dette inkluderere også 
selve skelettet. Lili Ane har forgæves prøvet at få en eller anden 
form for dispensations eller tiladelse til, at have teltet opstillet i 
længere tid så det også kan bruge til fredagsrock, men som sagt 
indtil videre, forgæves. Fredags Rock vil blive gennemført, dato 
tilgår. I tilfælde af dårlig vejr vil cafeområdet blive brugt i 
nødstilfælde. 

• Der blev spurgt om det kunne betale sig at undersøge om hvad udgiften ville 
være for at få ekstern firma til at udleje, optille og nedtage et telt? 

o Ajan kunne ikke huske de eksakte tal på hvad det kostede sidste gang det 
blev undersøgt, men kan bare huske at det var dyrt og ikke en option 

  
  
 
 

 
 

Lotte Hjort Thomsen 
(referent) 

 


